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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a valamint а 212/2010. (VII . 1 .) Korm. rendelet 12.§ j .) pontja
а alapján írásbeli kérdést kívánok bеnyújtani Dr. Navracsies Tibor Közigazgatási és Igazságügy i
Minisztériumot vezető miniszter úrhoz .

„Merre tartanak az állami ingatlanok? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!
А parlamenti döntések hosszas kutatásaiból, а sajtóból és а magas beosztású

kormánytisztvisel ők nyilatkozataiból arról értesülhettünk, hogy jelentős számú ingatlan cserélt
gazdát az elmúlt időszakban az Erzsébet programhoz kötődően. Nagyon nehéz nyomon követni ,

hogy ki? kinek? milyen értéken? milyen cé11а1? milyen feltétellel? ad át állami ingatlanokat .
Példaként említeném :
- „Az MNV Zrt . Igazgatóságának határozata alapján márciusban újabb üdül őingatlanokat adtak át az
Erzsébet Program részére : а Közigazgatási Igazságügyi Hivataltól (KIH) valamint а Somogy megyei
Intézményfenntartó Központtól összesen 13 üdülő került be aprogramba. AKIN-től vagyonkezelési
szerződésének részleges megszüntetése keretében mintegy 4,5 milliárd forint nyilvántartási érték ű,
összesen 12 db üdülőegységet és 170 millió forintnyi ingóságot adott vagyonkezelésbe az ESZTV Kft .
részére az MNV Zrt . Szintén ez év márciusban а fonyódligeti Erzsébet gyermektábor valamint az
ahhoz tartozó ingóságok is az ESZTV Kft-hez kerültek . ”

- „Az MNV Zrt . számításai szerint а KIH-től és а megyei intézinényfenntаrtó központoktól visszavett ,
illetve visszavételre kerülő üdülőegységek tekintetében összességében körűlbelű190 üdülőegység
átadása valósul meg .” —tájékoztatott az MNV Zrt . vezérigazgatója .

- „A zavart csak tovább fokozza, hogy az Erzsébet-program részére а Magyar Nemzeti Vagyonkezel ő
által már korábban átado tt ingatlanok zömének vagyonkezelője u Erzsébet Szállodák, Táborok és
Vendégházak Nonprofit Kft. (korábban Humán-3övő 2000 Kft .), melynek tulajdonosa а Közigazgatási
és Igazságügyi Minisztérium . Ettől pedig teljesen fizggetlen а Magyar Nemzeti Űdülési Alapítvány
égisze alatt burjánzó cégbirodalom, benne az idén januárban grűndolt Erzsébet Vagyonkezelővel. Ha
az Erzsébet-ingatlanok vagyonkezel ője az ESZTV Kft., akkor mégis miért van szükség egy újabb
Vagyonkezelő Kft-re? А programba került ingatlanvagyont miért kiilőnbőző , ráadásul más-más
minisztérium alá tartozó társaság kezeli?”



Kérdezem а Tisztelt Miniszter Urat, hogy:

1.) Hány üdülőingatlant (szállodák, táborok, vendégházak, stb) vont e1 а megyei intézményfenntartó
központoktól а KIH vagy az MNV Zrt ?

2.) Milyen nagyságú nyilvántartási értéket képviselnek а megyei intézményfenntartó központoktól
elvont üdülő ingatlanok?

3.) Hány üdülő ingatlan tulajdonjoga került át а KIH- tő l vagy az MNV Zrt-től az
-Erzsébet Szállodák, Táborok, és Vendégházak Nonprofit Kft részére
- Erzsébet Vagyonkezelő Kft részére?

4.) Milyen nagyságú nyilvántartási értéket képviselnek а fenti gazdasági társaságok tulajdonába
átadott ingatlanok?

5.) Hány üdül őingatlan vagyonkezelési joga került át а KIH- tő t vagy az MNV Zrt-tő l az
-Erzsébet Szállodák, Táborok, és Vendégházak Nonprofit Kft részére
- Erzsébet Vagyonkezelő Kft részére?

6.) Milyen nagyságú nyilvántartási értéket képviselnek а fenti gazdasági társaságok vagyonkezeléséb e
átado tt ingatlanok?

Örülnék annak, ha а kért adatokat tételes felsorolásban kapnám meg.

Уаrоm megtisztelő válaszát!

Budapest, 2014-01-20.

Carai stv Levente
P)

országgyűlési képviselő
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